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Zarząd Powiatu  

Stalowowolskiego 

OZK.0022.19.1.2025.JG/3 

 

Protokół Nr 62/2024 

z posiedzenia Zarządu Powiatu, 

które odbyło się w dniu 15 maja 2025 r. 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 

Rozpoczęcie obrad o godz. 09:01, zakończenie o godz. 09:57 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Starosta Stalowowolski – Janusz Zarzeczny 

 Wicestarosta Stalowowolski – Stanisław Sobieraj 

 Członkowie Zarządu – Aldona Bilska – Kokosińska, Leokadia Gugała, Grzegorz Idec 

 

Osoby z głosem doradczym: 

 Krzysztof Żminda – Sekretarz Powiatu Stalowowolskiego 

 Iwona Kozioł – Skarbnik Powiatu Stalowowolskiego  

 Tomasz Wosk – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy  

z Organizacjami Pozarządowymi 

 Wojciech Chodorek – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Stalowowolskiego 

 

Osoby zaproszone: 

 Aneta Orłowska – Owczarek – Dyrektor Zakładu Pielęgnacyjno – Opiekuńczego SPZOZ  

w Stalowej Woli 

 Iwona Golarz – Główna Księgowa w Zakładzie Pielęgnacyjno – Opiekuńczym SPZOZ  

w Stalowej Woli 

 Aleksandra Stróż – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Zakładu Pielęgnacyjno – Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli za 2024 rok. 
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4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody  

na wystąpienie Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli do Prezydenta 

Miasta Stalowej Woli z wnioskiem o wydanie zezwolenia na usunięcie drzew z działki 

będącej własnością Powiatu Stalowowolskiego. 

5. Opinia w sprawie sprzedaży ogrodzenia pochodzącego z rozbiórki przy drodze relacji 

Brandwica – Jastkowice. 

6. Opinia w sprawie sprzedaży ogrodzenia pochodzącego z rozbiórki przy drodze relacji 

Modliborzyce – Rzeczyca Długa. (działka o nr ewidencyjnym 465/6) 

7. Opinia w sprawie sprzedaży ogrodzenia pochodzącego z rozbiórki przy drodze relacji 

Modliborzyce – Rzeczyca Długa. (działka o nr ewidencyjnym 441/4) 

8. Opinia w sprawie sprzedaży ogrodzenia pochodzącego z rozbiórki przy drodze relacji 

Modliborzyce – Rzeczyca Długa. (działka o nr ewidencyjnym 1099/2) 

9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy finansowej  

w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie 

kosztów inwestycji związanych z demontażem usuwaniem i unieszkodliwianiem 

elementów zawierających azbest.  (Orzechów) 

10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy finansowej  

w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie 

kosztów inwestycji związanych z demontażem usuwaniem i unieszkodliwianiem 

elementów zawierających azbest. (Turbia) 

11. Wniosek Prezesa Stowarzyszenia Opieki nad Dziećmi „Oratorium” w Stalowej Woli  

w sprawie przyznania dofinansowania na realizację zadania publicznego w dziedzinie 

kultury fizycznej i sportu pn. „Jubileuszowy Piknik Rodzinny”. 

12. Wniosek Prezesa Fundacji Wspierania Kultury „Amadeusz” w Stalowej Woli  

w sprawie przyznania dofinansowania na realizację zadania publicznego w dziedzinie 

kultury i ochrony dziedzictwa narodowego pn. „Z muzyką o muzyce”. 

13. Informacja Zarządu Powiatu Stalowowolskiego za rok 2024 sporządzona na podstawie 

art. 37  ustawy z 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych. 

14. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na 2025 rok. 

15. Przyjęcie protokołu Nr 61/2025 z dnia 8 maja 2025 r. 

16. Wolne wnioski. 

17. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny otworzył 62. posiedzenie Zarządu Powiatu. 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.   

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie za przyjęciem porządku 

obrad. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Zakładu Pielęgnacyjno – Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli za 2024 rok. 

Projekt uchwały omówiła Dyrektor Zakładu Pielęgnacyjno – Opiekuńczego Aneta 

Orłowska – Owczarek wraz z Główną Księgową Iwoną Golarz, informując, że sprawozdanie 

finansowe zostało sporządzone przy założeniu kontynuacji działalności w dającej się przewidzieć 

przyszłości, tj. przez co najmniej 12 miesięcy od dnia bilansowego. 

W 2024 roku Zakład Pielęgnacyjno - Opiekuńczy Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli osiągnął stratę netto w wysokości 160.247,51 zł. Na obniżenie 

wyniku bezpośredni wpływ miały działania podjęte przez regulatora branżowego czyli 

Podkarpacki Oddział Wojewódzki Narodowego Funduszu Zdrowia (POW NFZ) dotyczące 

obniżenia ilości punktów zakontraktowanych oraz braku sfinansowania świadczeń 

ponadumownych zrealizowanych w 2024 roku. Zakład Pielęgnacyjno - Opiekuńczy kontynuując 

działalność operacyjną podjął szereg inicjatyw mających na celu poprawę wyniku i płynności,  

w tym między innymi: rozpoczęto wdrażanie programu redukcji kosztów poprzez obniżenie 

zatrudnienia (zakończenie umów o pracę terminowych lub obniżenie wymiaru etatów 

adekwatnie do wymogów stawianych przez NFZ), rozpoczęto negocjacje cen zakupu  

z kluczowymi dostawcami oraz wdrożono poszukiwanie nowych źródeł pozyskiwania 

przychodów. 

W efekcie Zakład Pielęgnacyjno - Opiekuńczy oczekuje obniżenia kosztów pośrednich oraz 

poprawę przepływów pieniężnych w kolejnym roku. Zakład planuje sfinansować wkładem 

własnym tylko te projekty inwestycyjne, na których realizację zaplanowano dotacje celowe  

z budżetu organu założycielskiego. Wstrzymanie realizacji pozostałych działań pozwoli na 

zabezpieczenie środków finansowych na pokrycie bieżących zobowiązań. 
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Dynamicznie zmieniająca się sytuacja związana z „niepewnością” czyli stanem 

spowodowanym zmianami otoczenia gospodarczego na skutek rosnących kosztów surowców  

i pracy, czy sytuacją na rynku energii i ciepła, miały negatywny wpływ na działalność jednostki.  

Prognozowanie przyszłych zmian ma na celu zaadresowanie i zidentyfikowanie 

najważniejszych problemów (brak personelu medycznego, stawki rynkowe za konsultacje lekarzy 

specjalistów, ograniczone finansowanie z NFZ, czynniki środowiskowe, brak kompatybilności 

rozwiązań informatycznych) oraz podwyższenie jakości świadczonych usług medycznych. 

W związku z tym, że w sprawozdaniu finansowym wystąpiła strata netto Dyrektor Aneta 

Orłowska – Owczarek zobowiązała się (zgodnie z przepisami prawa) do sporządzenia programu 

naprawczego  w  terminie 3 miesięcy od upływu terminu do zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego. Program będzie miał na celu poprawę sytuacji finansowej Zakładu Pielęgnacyjno – 

Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli  

i zapobieżenie dalszym stratom. 

Starosta Stalowowolski zarządził głosowanie za podjęciem uchwały. Głosy: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 62/346/2025 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Zakładu Pielęgnacyjno – Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Stalowej Woli za 2024 rok. 

 

Ad. 4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody  

na wystąpienie Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli do Prezydenta 

Miasta Stalowej Woli z wnioskiem o wydanie zezwolenia na usunięcie drzew z działki 

będącej własnością Powiatu Stalowowolskiego. 

Projekt uchwały omówiła Aleksandra Stróż, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia 

Powiatu informując, że Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli zwrócił się 

z wnioskiem o wyrażenie zgody na wystąpienie do Prezydenta Miasta Stalowej Woli o wydanie 

zezwolenia na usunięcie trzech drzew gat. klon jesionolistny (1 szt. – suche, zamierające) i 2 szt. 

klonu srebrzystego (zamierające, w koronie drzew jemioła) z działki o nr ewidencyjnym 2735/6, 

obr. 0003 Centrum w gminie Stalowa Wola (ul. Staszica), stanowiącej własność Powiatu 

Stalowowolskiego. 

Drzewa znajdują się w pasie drogowym drogi powiatowej nr 3009R i stwarzają zagrożenie 

dla bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Aleksandra Stróż, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu dodała, iż powyższa 

zgoda jest niezbędna z uwagi na zapisy ustawy o samorządzie powiatowym oraz ustawy  
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o ochronie przyrody, które wskazują, że usunięcie drzew może nastąpić po uzyskaniu zgody 

właściciela nieruchomości. 

Aleksandra Stróż, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu zaznaczyła, że Wydział 

Inwestycji i Mienia Powiatu pozytywnie zaopiniował wniosek Dyrektora. 

Starosta Stalowowolski zarządził głosowanie za podjęciem uchwały. Głosy: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 62/347/2025 w sprawie wyrażenia zgody  

na wystąpienie Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli do Prezydenta Miasta 

Stalowej Woli z wnioskiem o wydanie zezwolenia na usunięcie drzew z działki będącej własnością 

Powiatu Stalowowolskiego. 

 

Ad. 5. Opinia w sprawie sprzedaży ogrodzenia pochodzącego z rozbiórki przy drodze 

relacji Brandwica – Jastkowice. 

Powyższy punkt omówiła Aleksandra Stróż, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia 

Powiatu informując, że poprzedni właściciel wystąpił z wnioskiem do Zarządu Powiatu o zgodę 

na zakup ogrodzenia z działki o nr ew. 384/1 – drewnianego na prefabrykowanym cokole  

o długości ok. 55 m oraz kostki brukowej (ok. 40 m2), które stały się własnością Powiatu  

na podstawie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej tj. rozbudowy drogi 

powiatowej nr 1020R Brandwica - Jastkowice. 

Zaproponowana kwota to 6 500 zł brutto. Wycena ogrodzenia z operatu szacunkowego 

(ogrodzenie drewniane na prefabrykowanym cokole) wynosi 32 468,45 zł, natomiast wycena 

kostki kamiennej na podsypce cementowo piaskowej o pow. 40 m2  wynosi 5 621,87 zł. 

Aleksandra Stróż, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu dodała, że jeżeli 

odzyskane elementy z rozbiórki nie zostaną odsprzedane poprzedniemu właścicielowi, trudno 

będzie znaleźć innych zainteresowanych nabywców i zostaną sprzedane po cenie złomu co jest 

nieekonomiczne. Dlatego najlepszym rozwiązaniem jest sprzedaż odzyskanych elementów 

ogrodzenia poprzedniemu właścicielowi. 

Aleksandra Stróż ,Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu zaznaczyła, że Wydział 

Inwestycji i Mienia Powiatu  pozytywnie zaopiniował wniosek. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z opinią Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu i wyraził 

zgodę na sprzedaż ogrodzenia z działki pochodzącego z rozbiórki przy drodze relacji Brandwica – 

Jastkowice za kwotę 6 500 zł brutto. 
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Ad. 6. Opinia w sprawie sprzedaży ogrodzenia pochodzącego z rozbiórki przy drodze 

relacji Modliborzyce – Rzeczyca Długa. (działka o nr ewidencyjnym 465/6) 

Powyższy punkt omówiła Aleksandra Stróż, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia 

Powiatu informując, że poprzedni właściciele wystąpili z wnioskiem do Zarządu Powiatu  

o zgodę na zakup ogrodzenia z działki o nr ewidencyjnym 465/6 położonej w obr. 0009 Rzeczyca 

Długa w gminie Radomyśl nad Sanem, które stało się własnością Powiatu na podstawie decyzji 

o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej tj. „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1008R 

Modliborzyce – Rzeczyca Długa w m. Rzeczyca Długa”. 

Aleksandra Stróż, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu zaznaczyła, że 

zaproponowana kwota za ogrodzenie z kształtowników stalowych o dł. ok. 27 m to 1 000 zł 

(wycena ogrodzenia z operatu szacunkowego wynosi 15 600,00 zł). 

Jeżeli odzyskane elementy z rozbiórki nie zostaną odsprzedane poprzedniemu właścicielowi, 

trudno będzie znaleźć innych zainteresowanych nabywców i zostaną sprzedane po cenie złomu 

co jest nieekonomiczne. Dlatego najlepszym rozwiązaniem jest sprzedaż odzyskanych elementów 

ogrodzenia poprzedniemu właścicielowi. 

Aleksandra Stróż, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu dodała, że Wydział 

pozytywnie zaopiniował wniosek i zaproponował sprzedaż ogrodzenia za kwotę 2 000 zł brutto. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z opinią Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu i wyraził 

zgodę na sprzedaż ogrodzenia z działki o nr ewidencyjnym 465/6 położonej w obr. 0009 Rzeczyca 

Długa w gminie Radomyśl nad Sanem pochodzącego z rozbiórki przy drodze relacji Modliborzyce – 

Rzeczyca Długa za kwotę 2 000 zł brutto. 

 

Ad. 7. Opinia w sprawie sprzedaży ogrodzenia pochodzącego z rozbiórki przy drodze 

relacji Modliborzyce – Rzeczyca Długa. (działka o nr ewidencyjnym 441/4) 

Powyższy punkt omówiła Aleksandra Stróż, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia 

Powiatu informując, że poprzedni właściciel wystąpił z wnioskiem do Zarządu Powiatu  

o zgodę na zakup ogrodzenia z działki o nr ewidencyjnym 441/4 położonej w obr. 0009 Rzeczyca 

Długa w gminie Radomyśl nad Sanem, które stało się własnością Powiatu na podstawie decyzji 

o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej tj. „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1008R 

Modliborzyce – Rzeczyca Długa w m. Rzeczyca Długa”. 

Aleksandra Stróż, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu zaznaczyła,  

że zaproponowana kwota za ogrodzenie z przęseł stalowych na słupach stalowych o dł. ok. 36 m 

to 6 500 zł. Wycena ogrodzenia z operatu szacunkowego (elementy stalowe) wynosi 32 545,45 zł. 

Jeżeli odzyskane elementy z rozbiórki nie zostaną odsprzedane poprzedniemu właścicielowi, 

trudno będzie znaleźć innych zainteresowanych nabywców i zostaną sprzedane po cenie złomu 
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co jest nieekonomiczne. Dlatego najlepszym rozwiązaniem jest sprzedaż odzyskanych elementów 

ogrodzenia poprzedniemu właścicielowi. 

Aleksandra Stróż, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu dodała, że Wydział IMP 

pozytywnie zaopiniował wniosek. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z opinią Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu i wyraził 

zgodę na sprzedaż ogrodzenia z działki o nr ewidencyjnym 441/4 położonej w obr. 0009 Rzeczyca 

Długa w gminie Radomyśl nad Sanem pochodzącego z rozbiórki przy drodze relacji Modliborzyce – 

Rzeczyca Długa za kwotę 6 500 zł brutto. 

 

Ad. 8. Opinia w sprawie sprzedaży ogrodzenia pochodzącego z rozbiórki przy drodze 

relacji Modliborzyce – Rzeczyca Długa. (działka o nr ewidencyjnym 1099/2) 

Powyższy punkt omówiła Aleksandra Stróż, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia 

Powiatu informując, że poprzedni właściciel wystąpił z wnioskiem do Zarządu Powiatu  

o zgodę na zakup ogrodzenia z działki o nr ewidencyjnym 1099/2 położonej w obr. 0009 Rzeczyca 

Długa w gminie Radomyśl nad Sanem, które stało się własnością Powiatu na podstawie decyzji 

o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej tj. „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1008R 

Modliborzyce – Rzeczyca Długa w m. Rzeczyca Długa”. 

Aleksandra Stróż, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu zaznaczyła, że 

zaproponowana kwota za ogrodzenie z ze stalowych kształtowników o dł. ok. 31 m to 2 400 zł - 

wycena ogrodzenia z operatu szacunkowego (ogrodzenie i fundamenty betonowe) wynosi 

14 700,00 zł. Jeżeli odzyskane elementy z rozbiórki nie zostaną odsprzedane poprzedniemu 

właścicielowi, trudno będzie znaleźć innych zainteresowanych nabywców i zostaną sprzedane po 

cenie złomu co jest nieekonomiczne. Dlatego najlepszym rozwiązaniem jest sprzedaż 

odzyskanych elementów ogrodzenia poprzedniemu właścicielowi. 

Aleksandra Stróż, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu dodała, że Wydział IMP 

pozytywnie zaopiniował wniosek. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z opinią Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu i wyraził 

zgodę na sprzedaż ogrodzenia  z działki o nr ewidencyjnym 1099/2 położonej w obr. 0009 Rzeczyca 

Długa w gminie Radomyśl nad Sanem pochodzącego z rozbiórki przy drodze relacji Modliborzyce – 

Rzeczyca Długa za kwotę 2 400 zł brutto. 

 

 



 

8 
 

Ad. 9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego  

na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem usuwaniem  

i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest.  (Orzechów) 

Projekt uchwały omówił Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny, następnie zarządził 

głosowanie za podjęciem uchwały. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 62/348/2025 w sprawie przyznania pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie 

kosztów inwestycji związanych z demontażem usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów 

zawierających azbest. 

 

Ad. 10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego  

na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem usuwaniem  

i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. (Turbia) 

Projekt uchwały omówił Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny, następnie zarządził 

głosowanie za podjęciem uchwały. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 62/349/2025 w sprawie przyznania pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie 

kosztów inwestycji związanych z demontażem usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów 

zawierających azbest.   

 

Ad. 11. Wniosek Prezesa Stowarzyszenia Opieki nad Dziećmi „Oratorium” w Stalowej Woli  

w sprawie przyznania dofinansowania na realizację zadania publicznego w dziedzinie 

kultury fizycznej i sportu pn. „Jubileuszowy Piknik Rodzinny”. 

Powyższy wniosek omówił Tomasz Wosk, Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia 

i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi informując, że Prezes Zarządu Stowarzyszenia 

Opieki nad Dziećmi „Oratorium” w Stalowej Woli Damian Maziarz zwrócił się z wnioskiem 

w sprawie przyznania dofinansowania na realizację zadania publicznego w dziedzinie kultury 

fizycznej i sportu pn. „Jubileuszowy Piknik Rodzinny”. 

Zadanie to jest realizowane z okazji 30 – lecia działalności Stowarzyszenia „Oratorium” 

przy parafii Trójcy Przenajświętszej w Stalowej Woli. Piknik odbędzie się 15 czerwca (niedziela) 

2025 r., w godz. 13:30 – 18:00, w trakcie trwania pikniku zaplanowano zawody sportowe dla 
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całych rodzin czyli Spartakiadę Rodzinną, ponadto liczne stoiska z atrakcjami dla dzieci, m.in. 

dmuchańce, malowanie twarzy, wata cukrowa, kiełbaski z grilla. Wszystkie atrakcje będą 

bezpłatne. Na piknik zostaną zaproszeni mieszkańcy z całego powiatu stalowowolskiego, 

wydarzenie będzie nagłaśniane w mediach (fb, telewizja, radio).  

Całkowity koszt zadania to kwota 10 000 zł. Organizator zwraca się o wsparcie finansowe 

w wysokości 2 000 zł z przeznaczeniem na: 

 wynajem dmuchańców – 1400 zł 

 zakup nagród w konkurencjach sportowych– 600 zł 

Tomasz Wosk – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy  

z Organizacjami Pozarządowymi zaproponował pozytywnie przychylić się do wniosku  

i dofinansować powyższe przedsięwzięcie w kwocie 2 000 zł brutto, z przeznaczeniem jak  

we wniosku.  

Tomasz Wosk dodał, że rozliczenie zadania, nastąpi w ramach środków finansowych  

ujętych w budżecie powiatu na 2025 rok,  dział 926 Kultura fizyczna rozdz. 92605 Zadania  

w zakresie kultury fizycznej – Harmonogram Imprez Sportowych poz. 20 rezerwa (w budżecie 

Powiatu do rozdysponowania na powyższe zadania pozostała  kwota 17 000 zł). 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Prezesa Stowarzyszenia Opieki nad 

Dziećmi „Oratorium” w Stalowej Woli i przyznał dofinansowanie na realizację zadania 

publicznego w dziedzinie kultury fizycznej i sportu pn. „Jubileuszowy Piknik Rodzinny” w kwocie  

2 000 zł brutto, z przeznaczeniem na wynajem dmuchańców i zakup nagród w konkurencjach 

sportowych. Rozliczenie zadania nastąpi w ramach środków finansowych  ujętych w budżecie 

powiatu na 2025 rok,  dział 926 Kultura fizyczna rozdz. 92605 Zadania w zakresie kultury fizycznej 

– Harmonogram Imprez Sportowych poz. 20 rezerwa. 

 

Ad. 12. Wniosek Prezesa Fundacji Wspierania Kultury „Amadeusz” w Stalowej Woli  

w sprawie przyznania dofinansowania na realizację zadania publicznego w dziedzinie 

kultury i ochrony dziedzictwa narodowego pn. „Z muzyką o muzyce”. 

Powyższy wniosek omówił Tomasz Wosk, Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia 

i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi informując, że, Prezes Fundacji Wspierania Kultury 

„Amadeusz” w Stalowej Woli Magdalena Pamuła zwróciła się z wnioskiem w sprawie przyznania 

dofinansowania na realizację zadania publicznego w dziedzinie kultury i ochrony dziedzictwa 

narodowego pn. „Z muzyką o muzyce”. 

Zadanie zaplanowano w dniach 1 – 2 czerwca 2025 r. w Bielinach na terenie powiatu 

niżańskiego oraz w Stalowej Woli. W tych dniach, na zaproszenie Fundacji, w Bielinach  

i w Stalowej Woli będzie przebywać 40 – osobowa grupa dzieci, młodzieży i dorosłych ze Szkoły 



 

10 
 

Artystycznej w Sninie (Słowacja). Zaproszeni goście wspólnie z uczniami i nauczycielami 

Państwowej Szkoły Muzycznej w Stalowej Woli będą koncertować w dworku w Bielinach  

(1 czerwca) oraz w Państwowej Szkole Muzycznej w Stalowej Woli (2 czerwca). W programie 

Koncertu zaplanowanego w Państwowej Szkole Muzycznej znajdą się utwory muzyki klasycznej, 

a także część poświęcona muzyce ludowej polskiej i słowackiej. Koncert będzie otwarty dla 

wszystkich mieszkańców powiatu stalowowolskiego, dodatkowo po wydarzeniu zostanie wydany 

folder ilustrujący ww. zadanie. Pomysł na międzynarodowy koncert pn. „Z muzyką o muzyce” 

powstał z myślą o nawiązaniu stałej współpracy instytucji kultury z naszego powiatu  

z partnerami zagranicznymi. 

Całkowity koszt zadania to kwota 15 700 zł. Organizator zwraca się o wsparcie finansowe 

w wysokości 3 000 zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów noclegu zaproszonych gości  

ze Szkoły Artystycznej w Sninie. 

Tomasz Wosk, Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy  

z Organizacjami Pozarządowymi zaproponował aby pozytywnie przychylić się do wniosku  

i dofinansować powyższe przedsięwzięcie. 

 Rozliczenie zadania nastąpi w ramach środków finansowych  ujętych w budżecie powiatu 

na 2025 rok,  dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego rozdz. 92105 Pozostałe 

zadania  w zakresie kultury – Harmonogram Imprez Kulturalnych poz. 17 rezerwa (w budżecie 

Powiatu do rozdysponowania na powyższe zadania pozostała kwota 15 300 zł). 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Prezesa Fundacji Wspierania Kultury 

„Amadeusz” w Stalowej Woli i wyraził zgodę na przyznanie dofinansowania na realizację 

zadania publicznego w dziedzinie kultury i ochrony dziedzictwa narodowego pn. „Z muzyką  

o muzyce” w kwocie 2 000 zł brutto, z przeznaczeniem na pokrycie kosztów noclegu zaproszonych 

gości ze Szkoły Artystycznej w Sninie (Słowacja). Rozliczenie zadania nastąpi, w ramach środków 

finansowych  ujętych w budżecie powiatu na 2025 rok,  dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa 

narodowego rozdz. 92105 Pozostałe zadania  w zakresie kultury – Harmonogram Imprez 

Kulturalnych poz. 17 rezerwa. 

 

Ad. 13. Informacja Zarządu Powiatu Stalowowolskiego za rok 2024 sporządzona na 

podstawie art. 37  ustawy z 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych. 

Informację Zarządu Powiatu Stalowowolskiego za rok 2024 sporządzoną na podstawie  

art. 37  ustawy z 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych omówiła Iwona Kozioł, Skarbnik 

Powiatu.  

Zarząd Powiatu przyjął informację Zarządu Powiatu Stalowowolskiego za rok 2024 

sporządzoną na podstawie art. 37  ustawy z 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych. 
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Ad. 14. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na 2025 rok. 

Projekt uchwały omówiła Iwona Kozioł, Skarbnik Powiatu, następnie Starosta 

Stalowowolski zarządził głosowanie za podjęciem uchwały. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 62/350/2025 w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na 2025 rok. 

 

Ad. 15. Przyjęcie protokołu Nr 61/2025 z dnia 8 maja 2025 r. 

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby 

zgłosić uwagi dotyczące protokołu Nr 61/2025 z dnia 8 maja 2025 r.? Żadne uwagi nie zostały 

zgłoszone. Starosta zarządził głosowanie za przyjęciem protokołu. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

 

Protokół Nr 61/2025 z dnia 8 maja 2025 r. został przyjęty. 

 

Ad. 17. Wolne wnioski. 

Grzegorz Idec, Członek Zarządu Powiatu Stalowowolskiego zwrócił się z prośbą w imieniu 

mieszkańców Skowierzyna o oczyszczenie odpływu wody na łuku drogi na trasie do Skowierzyna 

(nieopodal hospicjum).  

Janusz Zarzeczny, Starosta Stalowowolski zaproponował, że zwróci się z powyższym 

wnioskiem do Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli. Członkowie wyrazili zgodę 

na w/w propozycję. 

Leokadia Gugała Członek Zarządu Powiatu Stalowowolskiego poinformowała obecnych 

na posiedzeniu Zarządu Powiatu, że 22 maja 2025 r. o godz. 10.00 w Domu Kultury  

w Chwałowicach odbędzie się Przegląd Zespołów Tanecznych „Wesołe Szczygiełki”. 

 

Ad. 18. Zamknięcie posiedzenia. 

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 
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Protokołowała:   

Joanna Grzybowska 

Janusz Zarzeczny 

 

Starosta Stalowowolski 

(podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 


